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Primarul Misaila a participat la conferin?a de presa organizata de Liceul cu Program Sportiv

Luni, 8 februarie 2021, Primarul Cristi Valentin Misaila a participat la o conferin?a de presa organizata de profesorii de la Liceul cu Program
Sportiv (LPS) Focsani, pe santierul bazei sportive de care vor beneficia atat elevii de aici, cat si cei de la Colegiile "Edmond Nicolau" si
"Arhitect Ion Mincu".
Inceputa in 2020, investi?ia, care cuprinde un teren acoperit de tenis pe zgura, doua terenuri de tenis in aer liber si alte doua terenuri de
sport multifunc?ionale, este momentan blocata din cauza consilierilor locali USR - PNL. Fara nicio justificare LOGICA, acestia au respins
finan?area la aceasta investi?ie, atat de necesara si utila elevilor din cele trei licee si nu numai. Mai mult decat atat, profesorii de aici, dar si
al?i antrenori si oameni apropia?i sportului din Focsani, sunt revolta?i ca lucrarile au fost oprite si spun ca nu mai in?eleg NIMIC!
Pe de alta parte insa, consilierii locali USR-PNL acuza ca de 30 ani nu se face nimic in Focsani, dar iata ca acum, cand este demarat un
asemenea proiect, aceiasi oameni voteaza pentru blocarea sa!
Primarul Misaila a declarat ca pentru consilierii locali USR-PNL "sportul nu reprezinta nimic", lucru cu atat mai de nein?eles avand in
vedere ca printre cei care au votat impotriva continuarii lucrarilor este si o doamna profesor, care are ore la Colegiul "Edmond Nicolau" si
care a si fost aleasa viceprimar. Edilul a mai spus ca "elevii celor trei licee asteapta cu nerabdare finalizarea acestei microbaze sportive,
motiv pentru care roaga noua conducere a Liceului cu Program Sportiv sa se alature demersului sau si a profesorilor LPS Focsani pentru a
le arata consilierilor locali necesitatea ducerii la bun sfarsit a acestei investi?ii." Totodata, a reamintit si motivul pentru care consilierii
USR-PNL au votat impotriva focsanenilor, faptul ca cele doua doamne alese viceprimar vor alte birouri mai mari decat cele pe care le-au
primit deja si pe care le-au refuzat.
Primarul a spus ca va lupta sa duca la capat "toate aceste proiecte de investi?ii in beneficiul elevilor si in cel al focsanenilor."
In finalul interven?iei sale, Primarul a declarat ca spera totusi ca cei din USR-PNL isi vor aminti de promisiunile din campania electorala,
cand spuneau zi si noapte focsanenilor ca vor sa lucreze pentru ei si vor debloca totusi aceasta investi?ie.
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